
Det er ingen planer om å endre stoppested dette året, fra årsskiftet er det ny renovatør som overtar
avfallshåndteringen. Det er ikke klarlagt hvordan ordningen blir etter nyår.
Mvh Geir Ola Aune


